
Bestyrelsesmøde Afd. 7 den 03.10.2019 

Afbud: Helle 

 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendes 

3. Godkendelse af forrige referat – Godkendes 

4. Konstituering af Bestyrelsen – Bestyrelsen forsætter som den hidtil har gjort med de 

respektive medlemmer. 

5. Orientering fra Formanden – Intet nyt siden sidste bestyrelsesmøde 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen v/Hans – Hans beretter derfra. 

7. Kassererens beretning – Fritz har fået en blomst, med tak til bestyrelsen for denne. 

8. Tysklandsturen – Stor interesse og det glæder bestyrelsen 

9. Sommerfesten 2019 – Sidste evaluering foregik til tilfredsstillelse for bestyrelsen og 

fremadrettet vides hvad der skal gøres anderledes hvis et lignede arrangement skal løbe 

af stablen med aftensfest inkl. 

10. Renovering etape 3 – intet nyt siden sidste møde 

11. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning – intet  

12. Eventuelt – Beboere ved Utt. 1-7 specielt har haft rotte problemer: Ring til rottefængeren 

og kommunen. …. Kloakkerne ved trappenedgange til kældre, der er ristene ekstrem små, 

hvilket giver oversvømmelse: Det er desværre kloakeringen som ikke kan tage trykket – 

bestyrelsen henviser til Allan Kirch fra administrationen. 

 

Referenten takker for et godt møde ☺ - næste møde er den 14 nov kl 18.30 


